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مشخص بود

 رقابت های کشتی  
بدون حضور تماشاگر

کرد:  اعلام  کشتی  فدراسیون  ایسنا: 
علی رغم پیگیری برای حضور تماشاگران در 
سالن رقابت های کشتی آزاد قهرمانی کشور، 
ستاد مبارزه با کرونا مجوز حضور تماشاگران 
را صادر نکرد. به گزارش  فدراسیون کشتی، 
رقابت های کشتی آزاد قهرمانی بزرگسالان 
کشور )مرحله اول چرخه انتخابی تیم ملی( 
طی روزهای ۲۸ لغایت ۳۰ دی ماه در سالن 
شهدای هفتم تیر تهران برگزار می شود. 
برای  کشتی  فدراسیون  پیگیری  علیرغم 
حضور تماشاگران علاقمند به ورزش اول کشور 
در سالن شهدای هفتم تیر محل برگزاری 
رقابت های کشتی آزاد بزرگسالان قهرمانی 
کشور)مرحله اول چرخه انتخابی تیم ملی(، اما 
مجوز حضور تماشاگران از سوی ستاد مبارزه 
با کرونا به دلیل شیوع گسترده این بیماری 

صادر نشد. 

خارجازمستطیلسبز

  اینتر با تمام نفرات برای تقابل  
با میلان راهی عربستان شد

بازگشت روملو لوکاکو، مارسلو بروزوویچ و 
سمیر هاندانوویچ روحیه اینتر را برای تقابل 
با سوپرکاپ بالا برده است.به گزارش  فوتبال 
ایتالیا، اینتر و میلان چهارشنبه ۲۸ دی باید 
در سوپرکاپ ایتالیا برابر هم به میدان بروند. 
این دیدار قرار است در عربستان برگزار شود. 
میلان قهرمان فصل قبل رقابت ها بود و اینتر 
نیز توانست جام حذفی ایتالیا )کوپا ایتالیا( 
را به دست بیاورد. اعضای تیم اینتر برای 
فینال سوپرکاپ ایتالیا مقابل میلان با تمام 
نفرات خود راهی عربستان شدند و بر این 
اساس روملو لوکاکو و مارسلو بروزوویچ نیز که 
در هفته های اخیر آماده بازی نبودند، راهی 
عربستان سعودی شدند. این دو در کنار سمیر 
هاندانوویچ، دروازه بان تیم به دلیل مصدومیت 
از بازی نراتزوری در سری آ مقابل هلاس ورونا 
محروم شدند. اینتر پس از پیروزی دراماتیک ۲ 
بر یک مقابل یوونتوس در سال گذشته، تشنه 
حفظ سوپرجام ایتالیا خواهد بود. در طرف 
مقابل میلان از سال ۲۰۱۶ که یوونتوس را 
در ضربات پنالتی شکست داد، قهرمان نشده 
است و امیدوار است با پیولی یک جام دیگر به 
دست بیاورد و نتایج ضعیف هفته های اخیر را 
به دست فراموشی بسپارد. روملو لوکاکو مهاجم 
بلژیکی سخت کار کرده است تا به موقع  بتواند 
به بازی برسد. این در حالی است که هافبک 
کروات احتمالا روی نیمکت خواهد نشست و 
انتظار نمی رود هاندانوویچ نیز در ترکیب باشد.  
سوپر کاپ ایتالیا از سال ۱۹۸۸ آغاز شد و به 
صورت تک بازی انجام می شود. این دیدارها 
اغلب در کشور ایتالیا برگزار شده است. این 
مسابقه دو بار در آمریکا، یک بار در لیبی، چهار 
بار در چین، ۳ بار در عربستان و دو بار در قطر 
برگزار شده است و اکنون برای چهارمین بار به 
میزبانی عربستان برگزار می شود.  یوونتوس 
با ۹ مقام قهرمانی، پرافتخارترین تیم در این 

مسابقات است.

خبـــــر

 فدراسیون کشتی همچنان به دنبال بودجه 
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آرمان ملی: علیرضا دبیر رئیس فدراسیون 
کشتی در ماه های اخیر به دنبال دریافت بودجه 
بوده و حالا برای حضور در مسابقات بین المللی 

برآوردی 5۰ میلیاردی دارد.  
  سابقه 

سال گذشته بود که مجلس شورای اسلامی 
برای کمک به ورزش قهرمانی، بودجه مازادی 
بر بودجه وزارت ورزش برای چندین رشته 
مدال آور در نظر گرفت که کشتی با توجه به 
سبقه و افتخارات تاریخی اش از این بودجه 
بی نصیب نماند. روز اول تیر ماه که علیرضا دبیر 
برای بحث های مربوط به بودجه راهی وزارت 
ورزش شد، بعد از آنکه درباره ساخت و سازهای 
انجام شده در کشتی و مسابقات متعددی که 
این رشته در دو بخش آزاد و فرنگی نونهالان، 
نوجوانان، جوانان، امید و بزرگسالان قهرمانی 
قاره و جهان در پیش دارد، خواستار افزایش 
بودجه کشتی شد، اما معاون وزیر ورزش با اعلام 
اینکه شما بودجه مجلس را دریافت کرده اید، 
گفت که بودجه ای به فدراسیون کشتی که 
سال گذشته ۳۹ میلیارد بود، نمی دهد! در این 
نشست که علاوه بر محمد پولادگر معاونت 
ورزش قهرمانی وزارت ورزش تعداد دیگری از 
معاونان وزیر از جمله سینا کلهر، رغبتی و ... 
حضور داشتند. علیرضا دبیر بعد از آنکه چند 
بار در مورد وضعیت هزینه های کشتی توضیح 
می دهد، خطاب به پولادگر می گوید: شما بیشتر 
ورزش قهرمانی و کشتی را می شناسی یا من که 
ورزش قهرمانی انجام داده ام؟ که معاون وزیر 
می گوید من. دبیر در ادامه و در حالی که بین 
او و پولادگر درگیری لفظی شدیدی ایجاد شده 
بود می گوید: نمی گذارم برای کشتی تصمیم 
غیرکارشناسی بگیرید، وزارت ورزش همیشه در 
سر کشتی زده و من اجازه این را نمی دهم، باید 
حق کشتی را بدهید. خبرآنلاین در ادامه نوشت: 
سال گذشته علیرضا دبیر بودجه فدراسیون 
کشتی را با هماهنگی مسعود سلطانی فر به امضا 
رساند و در حالیکه او نمی خواست زیر بار کمتر 
از 5۰ میلیارد تومان برود، بودجه ۳۹ میلیارد 

تومانی مورد توافق طرفین قرار گرفت. 
  صحبت معاون وزیر 

معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای 

وزارت ورزش و جوانان گفت ۷۰ میلیارد 
تومان بودجه برای فدراسیون کشتی تعیین 
شده بود، اما این فدراسیون تاکنون ۹۱ میلیارد 
تومان دریافت کرده است. سید محمد پولادگر 
پس از پایان مجمع انتخاباتی فدراسیون 
اسکواش، در مورد شایعه اقدام وزارت ورزش 
برای مهندسی انتخابات فدراسیون ورزش های 
کارگری و به ریاست رساندن فرهاد طلوع 
کیان تصریح کرد: چه کسی اینها را گفته 
است؟ وزیر محترم کار و رفاه اجتماعی، رئیس 
مجمع فدراسیون ورزش های کارگری است 
و هیچ چیزِ آن به ما مربوط نیست. روندی 
که اتفاق افتاده، بر اساس آیین نامه ای است 
که در مجمع همان فدراسیون تصویب شده 
است. هم از صحبت های شما تعجب می کنم؛ 
هم کسانی که این مطالب خلاف واقع را عنوان 
می کنند. وی درباره مسأله امضای تفاهم نامه 
مالی با فدراسیون های ورزشی و انتقادات 
رئیس فدراسیون تکواندو بیان کرد: آقایان 
این تفاهمنامه را امضا نکردند. برخی دوستان 
شبهه ای در ذهن مردم ایجاد کردند که وزارت 
ورزش می خواهد دو میلیارد تومان بدهد. 
همان مبلغی که مربوط به تبصره ۱4 است، 
از مسیر وزارت ورزش پرداخت می شود و همه 
این مبالغ از منبع دولتی است. معاون توسعه 
ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و 
جوانان با انتقاد غیرمستقیم از اظهارات هادی 

ساعی عنوان کرد: فدراسیون تکواندو سال 
گذشته ۱۱ میلیارد تومان بودجه داشت که ۹ 
میلیارد محقق شد. امسال ۲۲ میلیارد تومان 
برای این فدراسیون بودجه در نظر گرفته شده 
که تاکنون بیش از ۹ میلیارد پرداخت کردیم؛ 
آن هم بدون امضای تفاهمنامه. ۷۰ میلیارد 
تومان هم برای فدراسیون کشتی تعیین شده 
که این فدراسیون ۹۱ میلیارد پول گرفته است! 
پولادگر در پاسخ به این پرسش که آیا پدل زیر 
نظر فدراسیون اسکواش قرار می گیرد یا خیر، 
اظهار داشت: پدل از ابتدا متعلق به تنیس بود. 
وی درخصوص اظهارات مصطفی آجورلو، 
مدیرعامل پیشین استقلال و انتقاداتی که از 
وزیر ورزش و جوانان کرده بود، تصریح کرد: 

صحبتی در این خصوص ندارم.
  واکنش 

در پی صحبت اخیر معاون توسعه ورزش 
قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان این 
سؤال مطرح می شود که کشتی سرانجام چه 
میزان بودجه دریافت کرده است؟ فدراسیون 
کشتی مدعی است تفاهم نامه ای که پولادگر 
از آن صحبت کرده را امضا کرده، اما این 
تفاهم نامه بین علیرضا دبیر و برنا فیروزی 
معاونت مالی وزارت ورزش به امضا رسیده 
است. از ابتدای سال ۱4۰۱ تاهفته گذشته ، 
کشتی از محل بودجه اش ۹۶ میلیارد تومان 
دریافت کرده که ۷۰ میلیارد آن از ردیف 

بودجه مجزایی بوده که مجلس از تبصره ۱4 
به کشتی اختصاص داده و از محل بودجه 
فدراسیون کشتی در وزارت ورزش نیز تا امروز 
۲۶ میلیارد تومان به این فدراسیون پرداخت 
شده است. این ۲۶ میلیارد تومان از محل 
همان 4۱ میلیارد تومانی بود که دبیر آن روزها 
عنوان می کرد معاون ورزش قهرمانی به خاطر 
اختصاص بودجه مجلس، جلوی آن را گرفته و 
در همین زمینه نیز مجمع فوق العاده تشکیل 
داد. کشتی در شرایطی تا روز ۱۳ دی مبلغ ۹۶ 
میلیارد تومان بودجه دریافت کرده که رئیس 
فدراسیون مدعی است ۲5۰ میلیارد تومان 
هزینه کرده و اعتقاد دارد بودجه دریافتی، 
یک سوم هزینه های این رشته تا امروز بوده که 
فدراسیون از محل درآمدهای خودش آن را 

تأمین کرده است.  
  بودجه جدید 

نشست تخصصی فدراسیون های کشتی، 
دوومیدانی و تنیس، داوطلب اعزام به بازی های 
آسیایی هانگژو در محل کمیته ملی المپیک 
برگزار شد. درنشست نخست علیرضا دبیر، 
رییس فدراسیون کشتی ابتدا گزارشی از 
برنامه های در دست اجرای فدراسیون در 
راستای آماده سازی تیم های ملی کشتی ارائه و 
اعلام کرد: نگاه ما فقط بازی های آسیایی نیست 
چرا که همزمان رقابت های مختلف بین المللی 
و رنکینگ کسب سهمیه المپیک  ۲۰۲4 را هم 
داریم، به طوری که فاصله بین بازی های آسیایی 
و جهانی تنها پنج روز است که تمهیدات لازم 
در این باره اندیشیده شده است. او ادامه داد: 
کشتی به عنوان رشته مدال آور انتظار حمایت 
بیشتری از سوی مسئولان دارد، چراکه ما ۱۰ 
تیم ملی داریم و همزمان درگیر رقابت های 
کسب سهمیه هم هستیم. به طوری که تا قبل 
از بازی های آسیایی هانگژو چند مسابقات مهم 
بین المللی داریم که باید در آنها شرکت کنیم 
که هزینه آن بالغ بر 5۰ میلیارد تومان است. لذا 
انتظار داریم تغییراتی در شاخص های تقسیم 
بودجه ایجاد شود. رییس و دبیرکل کمیته ملی 
المپیک عنوان داشتند کشتی همواره برای ما 
در اولویت بوده و قول حمایت همه جانبه از 

رشته مدال آور کشتی دادند.

سرمربی تیم فوتبال بارسلونا پس از کسب اولین جام 
خود به عنوان سرمربی این تیم، از شاگردانش به خاطر 
نمایش تماشایی شان برابر رئال مادرید تمجید کرد. ژاوی 
هرناندس سرمربی تیم فوتبال بارسلونا پس از پیروزی ۳ 
بر یک شاگردانش برابر رئال مادرید در ریاض عربستان در 
فینال سوپرجام اسپانیا که اولین قهرمانی او به عنوان سرمربی 
کاتالان ها را رقم زد، گفت: مطمئنا بیشتر از رئال مادریدی 
که جام های بیشتری از ما دارد، به این جام نیاز داشتیم. من 
بیشتر برای بازیکنانم بسیار خوشحالم تا برای خودم. آنها 
شایسته این قهرمانی بودند چون خیلی تلاش کردند و تیمی 
فوق العاده ساخته اند. ژاوی افزود: برنامه بازی مان عالی اجرا شد 

و بازیکنان به خوبی آن را درک کردند. گاوی، پدری و فرانکی 
هر سه عالی بودند. ما به دنبال سلطه بر حریف بودیم. دمبله 
دوباره خودش را پیدا کرد و آرائوخو هم عالی بود. در کل از 
همه بازیکنانم راضی ام. سرمربی کاتالان ها درباره رمز پیروزی 
تیمش برابر رئال تأکید کرد: بازی مقابل رئال را باید به شیوه  ای 
خاص کنترل کرد. ما هم می بایست راه های خطرساز شدن آنها 
را می بستیم و اشتباهات و توپ های لورفته مان را به حداقل 
می رساندیم چرا که در سبک بازی ما این فاکتور به اندازه 
یک جام مهم است.گاوی ستاره بی چون و چرای میدان بود و 
عنوان ارزشمندترین بازیکن را هم از آن خود کرد. ژاوی درباره 
هافبک هجومی ۱۸ ساله تیمش که یک گل زد و دو پاس گل 

داد، گفت: نمی دانم درباره او چه بگویم. فقط می دانم زمانی که 
او نمی تواند بازی خودش را انجام دهد واقعاً کامم تلخ می شود. 
او واقعاً بازیکن خارق العاده ای است. او ذاتاً  یک فرمانده و رهبر 
است. اشتیاق فوق العاده برای بازی دارد. با اینکه فقط ۱۸ سال 
دارد، اما آنقدر با شخصیت است که می تواند تیم را سر و سامان 
بدهد. گلش هم که فوق العاده بود. ژاوی در پایان به بازی های 
پیش روی تیمش اشاره داشت و عنوان کرد: حالا وظیفه من 
است که تیم را برای آینده بسازم. اگر توانسته ایم به فینال 
برسیم و رئال مادرید را شکست دهیم، پس باید بتوانیم همین 
کار را هم مقابل سئوتا در جام حذفی وختافه در لالیگا انجام 

دهیم و اجازه نداریم در باد این پیروزی بخوابیم.

ژاوی: بیشتر از رئال مادرید به این جام نیاز داشتیم 

   کاپیتان
ترکی آل شیخ، وزیر ورزش عربستان، کاپیتان منتخب 
النصر و الهلال در تقابل با پاری سن ژرمن را مشخص کرد.این 
مسابقه شاهد حضور ستاره های فوتبال، از  جمله لیونل مسی، 
نیمار، امباپه و حکیمی در ترکیب پاری سن ژرمن خواهد بود تا 

هواداران عربستانی شاهد یک بازی جذاب باشند.

 قهرمانی
ورزشگاه ملک فهد عربستان در شرایطی که مملو 
از تماشاگر شده بود، از دیدار فینال سوپرجام فوتبال 
اسپانیا میزبانی کرد. این دیدار را بارسلونا با پیروزی 
سه بر یک به پایان رساند تا به اولین قهرمانی خود با 

هدایت ژاوی برسد.

           بهترین
گابی ستاره 18 ساله گل اول بازی را روی پاس 
روبرت لواندوفسکی زد. او سپس در دقیقه پایانی 
نیمه نخست به لوا پاس گل داد و در نیمه دوم نیز پاس 
گل سوم بارسا را به پدری دادا به شایستگی بهترین 

بازیکن میدان انتخاب شود.

ت
شــ

سنو
عک

کوتاه
تسنیم: حمید درخشان سرمربی پیشین تیم فوتبال 
پرسپولیس معتقد است که این تیم برای قهرمانی در فصل 
جاری نیاز به تقویت دارد. حمید درخشان درخصوص شرایط 
پرسپولیس و عملکرد این تیم در نیم فصل اول گفت: شرایط 
پرسپولیس بد نیست ولی این تیم در خط حمله نیاز به ترمیم 
و جذب بازیکن دارد. دیدید که یک تیم از لیگ دسته اول 
چگونه پرسپولیس را به دردسر انداخت پس نتیجه می گیریم 
کار شاگردان یحی گل محمدی راحت نیست و هیچ تضمینی 
برای قهرمانی پرسپولیس در لیگ برتر یا جام حذفی وجود 
ندارد. وی خاطرنشان کرد: برخی می گویند پرسپولیس با ادامه 
همین روند قهرمان خواهد شد ولی چه تضمینی وجود دارد که 
تا پایان فصل این روند ادامه داشته باشد؟ پرسپولیس باید در 
خط حمله تقویت شود، خصوصاً اینکه در نیم فصل دوم نتیجه  
گرفتن سخت تر می شود و از طرفی تیم ها مقابل پرسپولیس که 
صدرنشین لیگ است با قدرت و انگیزه بیشتری بازی خواهند 
کرد. بازیکن پیشین تیم ملی در خصوص عدم انتخاب سرمربی 
تیم بزرگسالان و تیم المپیک گفت: این تأخیر به هیچ عنوان 
برای فوتبال ما خوب نیست و نمی دانم چرا مسئولان فدراسیون 
فوتبال اینقدر تعلل دارند. اگر زمان را از دست بدهیم قطعاً 
ضرر خواهیم کرد. درخشان در پاسخ به این پرسش که آیا 
موافق انتخاب سرمربی ایرانی برای تیم ملی است گفت: بله، 
اگر بخواهیم سرمربی خارجی انتخاب کنیم داستان های خاص 
خودش را دارد و زمان را هم از دست خواهیم داد.مربی خارجی 

نیاز به زمان دارد تا فوتبال ما را بشناسد.  

بیــنالمــلل
کارلو آنچلوتی پس از باخت ۳ بر یک رئال مادرید برابر 
بارسلونا در فینال سوپرجام اسپانیا و از دست دادن اولین جام 
فصل، گفت: فکر می کنم که این شکست باید برای ما درسی شد 
که برای آینده به ما چیزهایی خواهد آموخت. لحظات سختی 
را سپری می کنیم اما همین است و بیشتر از این نمی شود کاری 
انجام داد. کارلتو ادامه داد: مشخص بود که تیم ما روی فرم 
نیست و این بازی هم به ما نشان داد که عملکردمان نقص هایی 
دارد. با این حال باز خواهیم گشت. این باخت اگرچه تلخ بود 
اما باید خودمان را برای بازی بعدی آماده کنیم. شرایط تیم 
بحرانی نیست و هنوز کلی از فصل باقی مانده است. سرمربی 
کهکشانی ها درباره دلیل باخت تیمش اظهار داشت: ما خودمان 
پیروزی را به حریف تقدیم کردیم. بازی در ابتدا متعادل بود اما 

زدن گل اول روحیه بیشتری گرفت. دو گل بارسلونا با 
اول بارسلونا را بازیکنان خودمان به 
آنها هدیه دادند. آنچلوتی در پاسخ 
به این سؤال که تیمش چطور 
می تواند این باخت را جبران کند، 
گفت: با تلاش بیشتر و برطرف 
کردن اشتباهاتی که مرتکب شد. 
در بازی قبلی مان برابر والنسیا 
کارهای خوبی در فاز دفاعی انجام 
دادیم اما امشب برابر بارسلونا 
دوباره مرتکب اشتباه 

شدیم. 

دیدگـــــاه
کیفیت متوسط لیگ برتر 

داوودمهاباد
کارشناس فوتبال  

کیفیت رقابت های لیگ برتر متوسط بود، هم خوب و هم 
بد بود. تعطیل شدن مسابقات به خاطر جام جهانی رقابت ها 
را وارد چالشی جدی کرد و برخی از تیم ها افت محسوسی 
داشتند. همچنین نداشتن تماشاگر تاثیر منفی روی بازی ها 
خواهد داشت. به لحاظ اقتصادی 5-۶ تیم  با سایر تیم ها برابری 
نمی کنند و حساب شان جداست که برای قهرمانی رقابت دارند. 
چند تیم هم در وسط جدول و 4 تیم دیگر به دنبال نیفتادن 
هستند. ولی رقابت های سال های دور لیگ برتر خیلی جذاب تر 
از این چند سال اخیر بود، به طور مثال یک تیمی که در انتهای 
جدول بود، تیم صدر جدول را شکست می داد که این شگفتی ها 
معادلات مسابقات لیگ برتر را به هم می ریزد. شایسته سالاری 
در مسابقات لیگ برتر فوتبال وجود ندارد و حق زیادی از 
بازیکنان خوب و جوان در لیگ ضایع می شود. اکثر بازیکنان 
شاغل در لیگ برتر ایران که در تیم های شان به صورت ثابت 
در ترکیب حضور دارند، بالای ۳5 سال سن دارند. این نفرات 
بهترین بازیکنان تیم شان نیز هستند و به همین دلیل است که 
بازی های جذاب و دیدنی را نمی بینیم. چون مربیان امنیت 
شغلی ندارند، در مسابقات لیگ برتر به بازیکنان جوان بها داده 
نمی شود. مربیان در هیچ کدام از بازی ها ریسک نمی کنند و به 
نفرات جوان تر میدان نمی دهند. به خاطر اینکه باشگاه ها نیز 
از مربیان خود حمایت نمی کنند. 4-5 تیم صنعتی بازیکنان 
بسیار خوب و جوانی دارند، اما کمتر به آنها در لیگ برتر مسابقه 
می رسد و اینگونه است که بازیکنان جوان در این تیم ها هدر 
می روند. وقتی در لیگ به بازیکنان رده سنی جوانان و امید بازی 
داده نمی شود، این نفرات عملکرد خوبی در تیم ملی جوانان و 
امید ندارند، چون در مسابقات داخلی تجربه کسب نکرده اند 
و آبدیده نشده اند.  زمان ما در تیم ملی امید، ۱۷ و ۱۸ نفر در 
تیم های خودشان فیکس بازی می کردند و بازیکنان مطرحی 
هم به حساب می آمدند، ولی هم اکنون 4-5 نفر از بازیکنان 
شاغل در لیگ برتر در تیم ملی امید بازی می کنند و آنها نیز 
نفرات مطرح تیم شان نیستند. قبلًا یک طرح گذاشته بودند 
که ۲ بازیکن جوان در تیم حضور داشته باشند و هم اکنون باید 
فدراسیون فوتبال طرحی بگذارد که بیشتر از بازیکنان جوان در 
تیم های لیگ برتری استفاده شود. مسابقات جوانان و مقدماتی 
بازی های المپیک پاریس به زودی آغاز می شود و بازیکنان تیم 
ملی جوانان و امید باید تجربه بازی داشته باشند تا بهترین 
عملکرد را در تیم ملی داشته باشند.  فدراسیون متولی اصلی 
فوتبال ایران است و باید طرح های به روز و مدرن برای تیم های 
لیگ برتری داشته باشد و باشگاه ها را مجاب کند که بیشتر از 
بازیکن جوان در رقابت های لیگ برتر استفاده کنند. 5-۶ تیم در 
لیگ برتر حضور دارند که خودشان می دانند به هیچ وجه سقوط 
نمی کنند و قهرمان هم نمی شوند، معلوم نیست، چرا با اینکه 

همیشه در لیگ برتر هستند بازیکن سازی ندارند؟!

 محمد نوری پیشکسوت استقلال:

دیدار با سپاهان مهمترین دیدار هفته است 
محمد نوری پیشکسوت تیم فوتبال استقلال می گوید 
ریکاردو ساپینتو در مصاف استقلال مقابل تراکتور در 
رقابت های جام حذفی توانست تعویض های خوبی داشته 

باشد و مقابل حریف به پیروزی برسد.
  شرایط استقلال 

محمد نوری، پیشکسوت تیم فوتبال استقلال در گفت وگو 
با ایسنا، درباره شرایط این روزهای آبی پوشان پایتخت پس از 
پیروزی ۲ بر یک مقابل تراکتور در مرحله یک شانزدهم نهایی 
رقابت های جام حذفی اظهار کرد:  استقلال در برابر تراکتور، 
عملکرد بهتری داشت و توانست بازگشت خوبی مقابل تراکتور 
داشته باشد. از نظر روحی و روانی، این برد توانست شرایط 
خوبی ایجاد کند. استقلال نیاز به بازیکن بازیساز دارد. ما نیاز 

به هافبکی مثل ریکاردو آلوز، بازیکن تراکتور داریم.
  عملکرد بازیکنان 

این پیشکسوت تیم فوتبال استقلال درباره عملکرد 
بازیکنان استقلال خاطرنشان کرد:  مشخص بود که بازیکنان 
از جان خود مایه گذاشتند. برخی دوست ندارند استقلال 

قهرمان شود و می خواهند بگویند که استقلالی ها کم کاری 
کردند و کم گذاشتند اما بازی با تراکتور، نوید اتفاقات بهتری 
داد و فکر می کنم این تیم مقابل سپاهان عملکرد بهتری 

داشته باشد.
  تعویض ها 

او با اشاره با تعویض های اثربخش ساپینتو در مصاف 
استقلال و تراکتور و همچنین عملکرد مطلوب مهدی قایدی 
در این بازی گفت: مهدی قائدی شاید در طول بازی توپ کمی 
در اختیار داشته باشد، اما با خلاقیت فردی خود می تواند تاثیر 
بسیار زیادی در روند بازی داشته باشد. تعویض های ساپینتو 
در برد استقلال مقابل تراکتور تاثیر زیادی گذاشت. قائدی به 
نظر من تعویض طلایی ساپینتو بود. از بازی بسیار خوب یامگا 
نمی توان گذشت و ۲ پنالتی هم در لحظاتی زد که گل کردن 

آن برای بهترین بازیکنان دنیا سخت است.
  خط حمله و دفاع 

نوری درباره عملکرد خط دفاعی و خط حمله  استقلال 
گفت: ما خط دفاعی را با سیلوا و غلامی پیش بردیم. مرادمند 

و یزدانی پس از مدت ها دوباره به جمع تیم برگشتند. در خط 
دفاع تغییرات زیادی به وجود آمده است و باید در در خط دفاع 
ثبات به وجود بیاید تا هماهنگی بیشتری شکل بگیرد. من 
احساس می کنم مدافعان تیم تمرکز خیلی خوبی ندارند. در 
خط حمله می بینیم که قائدی و محبی عملکرد خوبی دارند. 
ارسلان مطهری بازیکنی است که ضربه های سر خوبی می زند 
و مقداری در بازی مقابل تراکتور بدشانسی آورد. عملکرد 
خط حمله ما زمانی به سرانجام مطلوب خود می رسد که خط 

هافبک بتواند مهاجمان را به خوبی تغذیه کند. 
  دیدار با سپاهان 

او در پایان درباره تقابل آبی پوشان پایتخت مقابل سپاهان 
در هفته شانزدهم رقابت های لیگ برتر خاطرنشان کرد: این 
مهم ترین بازی هفته است. سه امتیاز برای دو تیم حائز اهمیت 
است. این تقابل همیشه بازی خوبی از آب درآمده است. 
سپاهان فوتبال بازی می کند و ضد فوتبال نیست و می توانیم 
راحت تر مقابل سپاهان بازی کنیم. امیدوارم استقلال بتواند 
این بازی ۶ امتیازی را با پیروزی پشت سر بگذارد. فکر می کنم 
مصاف دو تیم در میانه میدان است و هر تیمی که بتواند در 
میانه میدان عملکرد بهتری داشته باشد، می تواند این بازی را 
با موفقیت پست سر بگذارد. دو تیم نباید به یکدیگر موقعیت 
بدهند چون اگر اشتباهی رخ دهد، خط حمله دو تیم  می توانند 

زهردار عمل کنند. امیدوارم بازی خوبی شاهد باشیم.

علی فتح ا... زاده مدیرعامل باشگاه استقلال 
در خصوص وضعیت شاگردان ساپینتو در لیگ 
برتر صحبت کرد. وی اعتقاد دارد  ۲ پنالتی بازی 
استقلال و تراکتور مشخص بود و پرشورها بیش 
از حد در این خصوص مانور داده اند. وی در 
خصوص دیدار با سپاهان نیز می گوید این بازی 
سخت است اما ما هم تیم سخت و قوی هستیم  

  در خصوص  بازی سپاهان و استقلال در 
هفته شانزدهم لیگ برتر چه نظری دارید؟

 این بازی سخت است اما ما هم تیم سخت و 
قوی هستیم. امیدوارم برخلاف بازی رفت برنده 
باشیم. بچه ها و کادرفنی همه در تلاش هستند تا 

دست پرُ از اصفهان برگردیم.
  آیا به امارات سفر کرده اید؟

  این خبر شایعه است. در تهران هستم و 
سفری نداشتم. البته ممکن ظرف دو یا سه روز 
آینده به دبی بروم. برای بازگشایی پنجره نقل و 
انتقالاتی استقلال باید به امارات سفر کنم، اما 
کمی گرفتارم و یکسری کارهای عقب افتاده 
داریم که باید آن را انجام بدهم. نهایتا سه روز 

دیگر به امارات می روم.
  خداداد افشاریان رئیس کمیته داوران 
عملکرد داور بازی استقلال و تراکتور را 
مثبت قلمداد کرده و پاسخ مدیران معترض 

پرشورها را داده است!
عملکرد خوب، خوب است و جای تعریف دارد. 
هر فردی به این عملکرد نگاه کند می گوید خوب 
است، چرا که پنالتی، پنالتی است. هر جا که خطا 
باشد داور طبق قانون خطا اعلام می کند و اینکه 
بگوییم چون جثه فلان بازیکن)مهدی قائدی( 
ضعیف است داور نباید پنالتی بگیرد. اگر ضعیف 
شما کمتر به او ضربه بزنید. اعتقادم این است که 
خطا کردن ربطی به جثه ندارد، خطا، خطا است. 
شما ضربه را به بازیکن ۱۰۰ کیلویی هم بزنید 
خطا است. بازیکن ۶۰ کیلویی هم همینطور.   
۲ پنالتی بازی استقلال و تراکتور مشخص بود، 

نمی دانم چرا دوستان شلوغش کردند.
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